

အတွဲ 29

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ

ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦးများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း နှင့် နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ယူမှုသို့ အလိုက်သင့် ညှိခြင်း များတွင် ဆက်လက်ဆင်နွှဲနေဆဲ ဖြစ်သည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့ ပြည်နယ်အတွင်းနှင့် နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ဖြစ်ပျက်ခဲ့သည်များကို လျစ်လျူရှုရန် ခဲယဉ်းပါသည်။ ပြီးခဲ့သည့် မတ်လ 16 ရက်တွင် Atlanta နှင့် Cherokee ကောင်တီ၌ ဖြစ်ပွား ခဲ့သော ကြောက်မက်ဖွယ်ရာ အဖြစ်အပျက်များကြောင့် များစွာသော သူများ ကဲ့သို့ပင် ကျွန်ုပ် အလွန်ဝမ်းနည်းပါသည်။ လူများတို့အပေါ် ဆန့်ကျင်လျက် အကြမ်းဖက်မှု နှင့် မုန်းတီးခြင်း၏ ပုန်ကန်ထကြွမှုများကို လက်မခံပါ။ သည်းမခံနိုင်ပါ။ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) အနေဖြင့် အမုန်းတရား၊ လူမျိုးရေးခွဲခြားမှု နှင့် အကြမ်းဖက်မှု ပုံစံများအားလုံးကို ဆန့်ကျင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ အတွေးများသည် အာရှသား နှင့် ပစိဖိတ် ကျွန်းဆွယ်သားများသို့ ရောက်ရှိသွားပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် မတူကွဲပြားသော ခရိုင်ကျောင်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး ထိုမတူကွဲပြားမှုကို နည်းလမ်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ကျင်းပပါသည်။ အနည်းငယ်သော လုပ်ရပ်များကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် အရေးကြီးသော ဤပင်ကိုယ်အရည်အချင်းအပေါ်တွင် မျက်ခြည်မပြတ်ရန် လိုအပ်သည်။ တစ်ချိန်က Dr. Martin Luther King Jr. ပြောခဲ့သလိုပင် “မတရားမှု သည် ဘယ်နေရာတွင်မဆို နေရာတိုင်း၌ တရားမျှတမှုကို ခြိမ်းခြောက်နေသည်။” DCSD ကျောင်းသားများ နှင့် အလုပ်သမားများအားလုံး ၏ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာသုခ ချမ်းသာနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုသည် အမြဲတမ်း ထိပ်တန်းဦးစားပေးအဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိနေမည်ဖြစ်ပါသည်။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေး နှင့် စစ်ဆေးမှု

လာမည့် မတ်လ 20 ရက် တွင် Elizabeth Andrews အထက်တန်းကျောင်း၌ အလုပ်သမားများအတွက် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း ဆေးခန်းကို DeKalb ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့ (BOH) မှ စီစဉ်ပေးမည်ဖြစ်သည့် အကြောင်းအား ကျွန်ုပ်တို့ဝမ်းမြောက်စွာ ကြေငြာလိုပါသည်။ ထိုအချိန်၌ ပညာသင်ကြားမှုပေးသူများ နှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် 1,250 ခန့် ကာကွယ်ဆေးထိုးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အတွက် ဝန်ထမ်းများ ဖြစ်နိုင်လျှင် မိမိတို့၏ “dekalschoolsga.org” အီးမေးလ် လိပ်စာကို အသုံးပြုပြီး စာရင်းသွင်းထားရန် တောင်းဆိုပါသည်။ ၎င်းသည် DCSD အတွက် သီးသန့် ပြုလုပ်စီစဉ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသဖြင့် အရည်အချင်း ပြည့်မီသော အခြားပုဂ္ဂိုလ်များ ဤအစီအစဉ်တွင် စာရင်းသွင်းခြင်း မပြုလုပ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ သေချာစေလိုပါသည်။ မည်သို့စာရင်းသွင်းရန်နှင့် ပတ်သက်ပြီး နောက်ထပ်သော ညွှန်ကြားချက်များ အတွက် သင်၏ ခရိုင်အီးမေးလ်တွင် ကြည့်ရှုပါ။

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းသည် အလုပ်သမားများ နှင့် မိသားစုများသို့ COVID-19 စစ်ဆေးမှု စီစဉ်ပံ့ပိုးပေးရန် အခမဲ့ COVID စစ်ဆေးမှု စင်တာများ (Free COVID Testing Centers) တို့နှင့် မိတ်ဖက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ ဆရာ၊မများနှင့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များအတွက် စစ်ဆေးမှုကို တနင်္လာနေ့များ၊ အင်္ဂါနေ့များ နှင့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့များတွင် Cross Keys အထက်တန်းကျောင်း၌ နံနက် 11 နာရီ မှ ညနေ 5 နာရီအထိ သော်လည်းကောင်း၊ အင်္ဂါနေ့များ၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့များ နှင့် ကြာသပတေးနေ့များတွင် Bethune အလယ်တန်းကျောင်း၌ နံနက် 7 နာရီမှ နေ့လယ်ခင်း 1 နာရီ အထိ သော်လည်းကောင်း ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

အချိန်ဇယားကို ကျောင်းပညာသင်နှစ် နှစ်ဝက်ကာလကုန်ဆုံးခါနီးအချိန်အထိ ကမ်းလှမ်းထားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ရက်ချိန်းသတ်မှတ်ရန် www.freecovidtesting.us တွင် ကျေးဇူးပြု၍ လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။ သင့်ရက်ချိန်းကို သတ်မှတ်ရန် ‘Quick Registration’ ကို ရွေးချယ်ပြီး ကျောင်း တည်နေရာကို ရွေးချယ်ပါ။

ကွင်းဆင်းနေ့

DCSD ကွင်းဆင်းနေ့အတွက် ဒေသ IV ခေါင်းဆောင်များနှင့် ကောင်းမွန်စွာ တွေ့ဆုံစည်းဝေးခဲ့ပါသည်။ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် Stone Mountain မူလတန်းကျောင်း၏ ခေါင်းဆောင်အဖွဲ့နှင့် ကျွန်ုပ် တွေ့ဆုံခွင့် ရရှိခဲ့ပြီး Indian Creek မူလတန်းကျောင်း၌ အဖွဲ့ဝယ်တစ်ခုအား သင်ကြားပို့ချမှုတွင် လေ့လာခွင့်နှင့် Champion Theme အလယ်တန်းကျောင်း၌ Short-Term Action Plan (STAP) အစည်းအဝေးသို့လည်း အဝေးမှနေနည်းပညာဖြင့် တက်ရောက်လည်ပတ်ခဲ့ပါသည်။

ဒေသ IV သည် ပန်းတိုင်များ ချမှတ်ခြင်း နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ အားလုံးအတွက် အရည်အသွေးရှိသော ပညာရေးရရှိစေရန် ကောင်းစွာ ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအတွက် ယုံကြည်ချက်သန်နိဋ္ဌာန်ထားရှိသော ကြားဖြတ် ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Dr. Antonette Campbell အား ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

7-ရက် အေးခဲအစားအစာ အထုပ်

အသက် 18 နှစ် နှင့် ထိုအောက်အရွယ်ငယ် DCSD ကျောင်းသားများ အားလုံးသည် သစ်သီးများနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များဖြင့် 7-ရက် အေးခဲအစားအစာ အထုပ်ကို ယခု အခမဲ့ ရရှိပါပြီ။ အစားအစာဖြန့်ဝေခြင်းကို ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ နံနက် 11:00 နာရီ မှ ညနေ 2:00 နာရီ အထိ ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။

MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်

လာမည့် နွေရာသီတွင် ကျောင်းသားများအတွက် ခရိုင်မှ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ် အသစ်တစ်ခုကို ပြုလုပ်ပေးမည့်အကြောင်း ဝမ်းမြောက်စွာဖြင့် ကျွန်ုပ် အသိပေးကြေငြာ အပ်ပါသည်။ MOSAIC နွေရာသီ လေ့လာသင်ယူမှု အစီအစဉ်သည် ပညာရေး ဆုတ်ယုတ်ခြင်း နှင့် လေ့လာမှု ဆုံးရှုံးမှုများအား ကူညီဖြေရှင်းရန်အတွက် အပိုဆောင်း လေ့လာသင်ယူမှု အခွင့်အရေးများကို ပေးပါသည်။ MOSAIC အစီအစဉ်တွင် စာပေတတ်မြောက်မှု နှင့် သင်္ချာဘာသာ အခြေခံအုတ်မြစ် ကျွမ်းကျင်မှုများ၊ ဘာသာစကား သင်ယူမှု၊ ခရစ်ဒစ်အမှတ် ပြန်ကောင်းလာစေခြင်းနှင့် အရှိန်တိုးမြှင့်ခြင်း၊ STEM/STEAM ၊ summer bridge နှင့် အသိဉာဏ်ဗဟုသုတ ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်စေခြင်း စခန်းများ ပါဝင်ပါသည်။ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းကို ဇွန် နှင့် ဇူလိုင်လ 2021 ၏ အဓိပ္ပါယ်ရှိသော လေ့လာမှု အတွေ့အကြုံ များအတွက် ရည်ရွယ်ပြီး လေ့လာမှု ကွာဟမှုများကို ဖြေရှင်းရန် ကျောင်းသားများသို့ ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ပစ်မှတ်ထားရှိလျက် ထောက်ပံ့ချသွားရန် ဒီဇိုင်းရေးဆွဲထားပါသည်။

အစီအစဉ်များအတွက် ပေးဆောင်ရန်ကျန်ကျမှု မရှိပါ။ သို့သော်အထက်တန်းကျောင်းသား တစ်ဦးမှ Georgia အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် ကျောင်း သို့မဟုတ် အခြား အသိအမှတ် ပြုသော အစီအစဉ်များ မှတစ်ဆင့် ဘာသာရပ်များကို တက်ရောက်ပါက ဘာသာရပ်တစ်ခုစီ အတွက် အခကြေးငွေပေးဆောင်ရပါသည်။ ခရိုင်အနေဖြင့် ကျောင်းသားများအားလုံးအား မိမိတို့၏ အသိဉာဏ်ဗဟုသုတ ပိုမိုတိုးတက် ကောင်းမွန်စေခြင်းအတွက် အစီအစဉ်သို့ တက်ရောက်ကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပါသည်။

နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များကို မကြာမှီတွင် သိရပါမည်။

မြို့တော်ခန်းမ

မကြာသေးမီက ကျွန်ုပ်တို့၏ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် ပြုလုပ်သော မြို့တော်ခန်းမအစည်း အဝေးသို့ တက်ရောက်ပါဝင်ပြီး ရှုစားကြသော မိဘများ နှင့် ဆရာမများအား ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ခရိုင်၏ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း

အကြောင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ် ကျွန်ုပ်တို့ ဆွေးနွေးခဲ့သည့်အလျောက် သင်၏ အကြံပြုချက်များ နှင့် စာင့်ကြည့်ခြင်း အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးကို သင် လွှဲချော်သွားခဲ့ပါက ကြည့်ရှုရန် ကျေးဇူးပြု၍ ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။

ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး၏ အသိုင်းအဝိုင်း အကြံပေး ကောင်စီ

ယခုအပတ်ထဲ၌ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့နှင့် စည်းဝေးတွေ့ဆုံခဲ့သော ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်း မိဘများ နှင့် ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး၏ အသိုင်းအဝိုင်း အကြံပေး ကောင်စီ (SCAC) တို့အား ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ SCAC ၏ ခံယူထားသည့်မှာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူးအား ခရိုင်၏ ပညာရေး၊ လုပ်ငန်း စီမံလည်ပတ်မှု နှင့် ဘဏ္ဍာရေး သုခကောင်းကျိုးတို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကူညီပံ့ပိုးရန်၊ လမ်းညွှန်မှုပေးရန် နှင့် ခေါင်းဆောင်မှုပြုပေးရန် ဖြစ်ပါသည်။

ဤပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် ခရိုင်အတွက် အရေးကြီးပါသည်။ အသိုင်းအဝိုင်း၏ ထိတွေ့မှု နှင့် ပါဝင်မှုသည် ခရိုင်ကျောင်း၏ အောင်မြင်မှုအတွက် ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများအားလုံးထဲတွင် အဓိက သော့ချက်ဖြစ်ပါသည်။

COVID-19 ထောက်ပံ့ပစ္စည်း လှူဒါန်းမှု

DeKalb Association of REALTORS အား Peachcrest မူလတန်းကျောင်းသို့ မိမိတို့၏ ရက်ရောသောလှူဒါန်းမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ သန့်ရှင်းပြီး ဘေးကင်းလုံခြုံသော စာသင်ခန်းများအဖြစ် ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းကူညီရန် အဖွဲ့အစည်းမှ ဆရာမများသို့ COVID-19 ထောက်ပံ့ပစ္စည်း အရ 50 လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။ ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများတွင် စက္ကူသုတ်ပုဝါများ၊ လက်သန့်စင်ဆေးရည်၊ နှာခေါင်းစည်းများ၊ မျက်နှာကာများ နှင့် ပိုးသတ် Lysol စသည်တို့ ပါဝင်သည်။ DeKalb Association of REALTORS သည် DCSD နှင့် နှစ်ပေါင်းများစွာ မိတ်ဖက် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး မိမိတို့၏ မိတ်ဖက်ဆောင်ရွက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ကပ်ရောဂါကူးစက်မှု၏အဆုံးသို့ ဖြစ်ပေါ်နိုင်သည့် ၎င်း၏ နောက်ဆက်တွဲအကျိုးဆက်အဆုံးသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏လျှောက်လှမ်းနေစဉ် အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခု အနေဖြင့် ဆက်လက်၍ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး အပြန်အလှန် ကြင်နာမှုထားပြီး ကူညီကြပါ လိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့မျှော်လင့်ပါသည်။

ကျိုးနွံစွာဖြင့်

Mrs. Cheryl Watson-Harris